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            R O M Â N I A 
JUDEŢUL BISTRIŢA-NĂSĂUD 
     CONSILIUL JUDEŢEAN 
Nr.  6282 DIN 02.11.2009 

   Dosar IC 6 
 
 
 

P R O C E S  – V E R B A L 
 

încheiat astăzi, 29 octombrie 2009, în şedinţa ordinară a  
 Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud 

 
 
 

 Conform prevederilor Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr. 
212 din 22 octombrie 2009, consilierii judeţeni au fost convocaţi la şedinţa ordinară a 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Nãsãud din data de 29 octombrie 2009 în scris, prin invitaţie, 
telefonic şi prin mass- media. 
 La şedinţă participă de drept domnul Cristian-Daniel Florian – prefectul judeţului  
Bistriţa-Năsaud.  

Din partea aparatului de specialitate participă: Negruşeri Vasile – administrator public, 
Tiniş Viorel – director economic, Haruţa Carmen – şef serviciu şi Turcu Grigore – consilier al 
preşedintelui. 

Reprezentanţi ai mass-media: Liana Mureşan  şi Iulia Stupinean – “Gazeta de Bistriţa”; 
Tina Ţucui – Ager Press”; Danci Augustin – “City News”; Cosmin Bozeşan – “Bistriţeanul”; 
Geta Sângeorzan – “TV Bistriţa”; Iulia Barta şi Cristina Olariu – “AS TV”, Alin Cordoş – 
“Mesagerul” şi Carmen Bulz -  “Răsunetul”. 

 
* 

 
Secretarul judeţului Bistriţa-Năsăud, domnul Iosif Redl, anunţă prezenţa celor 28 de 

consilieri judeţeni şi a domnului preşedinte Liviu-Mihai Rusu.  
Lipsesc următorii consilieri judeţeni: Suciu Vasile Daniel, Parasca Cristian Constantin şi 

Moldovan Vasile Adrian. 
Domnul preşedinte Liviu-Mihai Rusu adresează salutări tuturor participanţilor şi declară 

deschisă şedinţa Consiliului Judeţean.  
 

* 
 Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
 Stimaţi colegi, am convocat pentru astăzi şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean cu 
ordinea de zi ca v-a fost adusă din timp la cunoştinţă şi, care se găseşte în mapele 
dumneavoastră. 

* 
 

 Ordine de zi: 
 
 

1. Proiect de Hotărâre privind modificarea componenţei Comisiei pentru 
Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud. 

 
Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 
 



 2

2. Proiect de Hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârilor Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.53 şi 58/2009 privind numirea Consiliului de 
Administraţie la Societatea Comericială “AQUABIS” Bistriţa-Năsăud S.A. 

Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    

 

3. Proiect de Hotărâre privind modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.11/1993 privind instituirea şi acordarea unor 
burse pentru studenţi. 

Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 

4. Proiect de Hotărâre privind transmiterea cu titlu gratuit, pentru cauză de 
utilitate publică, a unui imobil din domeniul privat al Consiliului Judeţean 
Bistriţa-Năsăud, în domeniul public al oraşului Năsăud şi în administrarea 
Consiliului Local al oraşului Năsăud, judeţul Bistriţa-Năsăud. 

Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 

5. Proiect de Hotărâre pentru aprobarea modificării şi completării anexelor 1, 1h, 
1i, 2d, 2e, 2h şi 2i – organigramă şi stat de funcţii – şi a anexei 3 – capitolul 
“Complexele de Servicii Sociale Comunitare pentru Adulţi” la Hotărârea 
Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.92/2009 privind aprobarea 
organigramei, statului de funcţii şi Regulamentului de organizare şi 
funcţionare pentru Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Bistriţa-Năsăud. 

Iniţiator: Rusu Liviu-Mihai – preşedinte Consiliul Judeţean Bistriţa-Năsăud    
 

6. Referat cu privire la plângerea prealabilă în contencios administrativ, 
împotriva unor hotărâri ale Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud. 

 
* 
 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Referitor la ordinea de zi, vin cu propunerea de a retrage punctul nr.6, rămânând în 

discuţie celelalte 5. 
Supun votului ordinea de zi cu retragerea punctului nr.6. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? 
Cu 28 voturi “pentru”  s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Începem cu punctul nr.1 şi anume Proiect de Hotărâre privind modificarea 

componenţei Comisiei pentru Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud. 
Rog preşedintele Comisiei de Administraţie să prezinte avizul. 
Şomlea Vasile Florin: 
Comisia de Administraţie a avizat favorabil  proiectul de hotărâre. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Dacă sunt înscrieri la cuvânt? Dacă nu, trecem la votarea proiectului de hotărâre. 
Domnule secretar, dacă aveţi ceva de adăugat? 
Iosif Redl: 
Buletinul de vot este cu opţiunea “da”, “împotrivă” şi “abţinere”. Este nul buletinul de vot 

în care se exprimă două opţiuni sau nici o opţiune. 
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Cred că s-a înţeles, de fapt cred că se ştia, rog acum să trecem la procedură şi să 

facem votarea cu buletinul de vot. 
* 

 Se procedează la vot secret. 
Ulterior votului, avem următoarele rezultate: 

- Voturi exprimate:28; 
- Voturi valabile:27; 
- Voturi nule:1; 
- Voturi “pentru”:19, voturi împotrivă:6, abţineri:1. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
La punctul nr.2 avem Proiectul de  Hotărâre privind modificarea şi completarea 

Hotărârilor Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.53 şi 58/2009 privind numirea 
Consiliului de Administraţie la Societatea Comericială “AQUABIS” Bistriţa-Năsăud S.A. 

Rog avizele comisiilor.  
 Aveţi cuvântul domnule preşedinte al Comisiei de Urbanism. 
 Popescu Grigore Dorin: 

Comisia de Urbanism a analizat proiectul de hotărâre şi a dat aviz favorabil în 
unanimitate, dar, de fapt, dumneavoastră nu ne-aţi făcut nici o propunere, noi am constatat 
doar demisia. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Sigur, sigur, s-a constatat doar demisia. 
Şomlea Vasile-Florin: 
Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil, în forma prezentată de iniţiator. 
Vlad Anton: 
Şi Comisia Economică a avizat favorabil proiectul de hotărâre, în forma prezentată de 

iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Vă mulţumesc. 
Aveţi cuvântul domnule vicepreşedinte Luca Iancu. 
Luca Iancu Mihai: 
Dacă îmi permiteţi, aş vrea să-l propun în Consiliul de Administraţie al Societăţii 

Comerciale “AQUABIS” S.A. Bistriţa-Năsăud, pe domnul Negruşeri Vasile, administratorul 
public al judeţului. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Mulţumesc. Este ştiut de către dumneavoastră, stimaţi colegi, că nici unul dintre 

domniile voastre, consilierii, nu poate fi membru în această comisie. 
Alte propuneri? Nefiind, se trece la vot secret. 

* 
Ulterior votului, avem următoarele rezultate: 

- Voturi exprimate:28; 
- Voturi valabile:27; 
- Voturi nule:11; 
- Voturi “pentru”:16, voturi împotrivă:1. 

* 
*      *      

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Trecem la punctul nr.3 - Proiect de Hotãrâre privind modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.11/1993 privind instituirea şi 
acordarea unor burse pentru studenţi. 
 Vă rog domnule preşedinte al Comisiei Economice. 
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Vlad Anton: 
Comisia Economică a analizat şi acest proiect de hotărâre, pe care îl consideră oportun 

şi legal, şi îi dă aviz favorabil, în unanimitate. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Mulţumesc. Comisia de Administraţie? 
Şomlea Vasile Florin: 
Şi Comisia de Administraţie a dat aviz favorabil, în unanimitate. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Mulţumesc. Comisia de Cultură? 
Pugna Alexandru: 

 Tot aviz favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 

 Mulţumesc. Luări de cuvânt? Văd că nu sunt, vă supun la vot şi acest proiect de 
hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri? 

Cu 28 voturi “pentru” s-a aprobat. 
* 

*      * 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte -  
Următorul punct este Proiectul de Hotãrâre privind transmiterea cu titlu gratuit, 

pentru cauză de utilitate publică, a unui imobil din domeniul privat al Consiliului 
Judeţean Bistriţa-Năsăud, în domeniul public al oraşului Năsăud şi în administrarea 
Consiliului Local al oraşului Năsăud, judeţul Bistriţa-Năsăud. 

Rog avizele comisiilor de specialitate. 
Şomlea Vasile Florin: 

 Comisia de Administraţie a avizat favorabil şi acest proiect de hotărâre, în forma 
prezentată de iniţiator. 

Vlad Anton: 
 Comisia Economică apreciază proiectul de hotărâre oportun şi legal şi îi dă aviz 
favorabil în în forma prezentată de iniţiator. 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Înscrieri la cuvânt? Nefiind, se supune la vot proiectul de hotărâre. 
Cu 28 voturi “pentru” s-a aprobat. 

* 
*      * 

Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
La ultimul punct avem Proiectul de Hotãrâre pentru aprobarea modificării şi 

completării anexelor 1, 1h, 1i, 2d, 2e, 2h şi 2i – organigramă şi stat de funcţii – şi a 
anexei 3 – capitolul “Complexele de Servicii Sociale Comunitare pentru Adulţi” la 
Hotărârea Consiliului Judeţean Bistriţa-Năsăud nr.92/2009 privind aprobarea 
organigramei, statului de funcţii şi Regulamentului de organizare şi funcţionare pentru 
Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Bistriţa-Năsăud. 

 Rog avizul Comisiei de Administraţie. 
Şomlea Vasile Florin: 
Comisia de Administraţie a acordat aviz favorabil în forma prezentată de iniţiator. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Comisia Economică? 
Vlad Anton: 
Şi Comisia Economică apreciază proiectul de hotărâre oportun şi legal şi îi dă aviz 

favorabil. 
Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte - 
Vă mulţumesc. Luări de cuvânt? Dacă nu, trecem la vot. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abţineri? 
În “unanimitate” s-a aprobat. 

* 
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Liviu-Mihai Rusu: - preşedinte – 
Domnilor consilieri, şedinţa din luna noiembrie va fi după data de 26, până atunci, 

doresc succes candidaţilor dumneavoastră şi candidatului nostru, o campanie linistită, după 
chipul şi asemănarea dumneavoastră. 

Vă mulţumesc pentru participare şi declar şedinţa închisă. 
 

* 
 

 Drept pentru care, se încheie prezentul proces-verbal. 
 
 
 
 
 
 
                   P R E Ş E D I N T E,                              SECRETARUL JUDEŢULUI, 
                    Liviu-Mihai Rusu                                                Iosif Redl 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Întocmit: Ciocan Ionela-Simona. 
 
 
 
 
 
 


